



Dr. Moataz Al-Daba'i Hayasat

Speaker

**Associate Professor of AI &
Emerging Technologies
The University of Jordan
Pure Analytica - Founder and CEO**

- A distinguished leader and innovator in the field of artificial intelligence and emerging technologies.

Educational Qualifications:

- Holds a Ph.D. in Information Systems and Computing from Brunel University London.
- Dr. Al-Daba'i holds numerous globally recognized certifications, including Certified Information Systems Auditor (CISA) and Certified Information Security Manager (CISM).

Professional Experience:

- Dr. Al-Daba'i boasts an exceptional -26year career dedicated to advancing digital transformation across a wide range of sectors.
- He currently holds a prestigious position as one of the leading figures and pillars in the field of artificial intelligence and emerging technologies in the region.
- He is the founder and CEO of Pure Analytica, a pioneering company specializing in AI-driven and data analytics solutions.
- He is also an Oracle Certified Associate (OCA), underscoring his deep expertise in IT governance, cybersecurity, and enterprise technologies.
- Dr. Al-Daba'i is widely recognized for his strategic vision, consulting excellence, and thought leadership. He is committed to shaping the future of technology through innovation, collaboration, and impact. His work continues to influence industry standards and inspire transformational change.

Achievements:

- Dr. Al-Daba'i is widely acknowledged for his strategic vision, consulting excellence, and thought leadership. He is dedicated to shaping the future of technology through innovation, collaboration, and impact. His work continues to influence industry standards and inspire transformative change.
- He leads high-impact initiatives in artificial intelligence, big data analytics, and cybersecurity.



الدكتور معتز الدبعي حياصات

متحدث

قائد ومبتكر متميز في

مجال الذكاء الاصطناعي والتقنيات الناشئة

استاذ الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا

الناشطة المشارك - الجامعة الأردنية

الرئيس التنفيذي - شركة التحليل النقي

المؤهلات التعليمية:

- يحمل شهادة الدكتوراه في نظم المعلومات والحوسبة من جامعة بروني لندن.
- يحمل الدكتور الدبعي العديد من الشهادات المعترف بها عالميًا - بما في ذلك مدقق نظم معلومات معتمد (CISA) ومدير أمن معلومات معتمد (CISM).

الخبرات العملية:

- يتمتع الدكتور الدبعي بمسيرة مهنية استثنائية تمتد لـ 26 عامًا كرسها للنهوض بالتحول الرقمي في مجموعة واسعة من القطاعات.
- يشغل الدبعي حاليًا مكانة مرموقة كأحد أبرز القادة والأركان في مجال الذكاء الاصطناعي والتقنيات الناشئة في المنطقة .
- الدكتور الدبعي هو المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة بيور أناليتيكا، وهي شركة رائدة متخصصة في حلول تعتمد على الذكاء الاصطناعي وتحليل البيانات.
- مشارك معتمد من أوراكل (OCA) - مما يسلط الضوء على خبرته العميقة في حوكمة تكنولوجيا المعلومات، والأمن السيبراني، وتقنيات المؤسسات.
- يحظى الدكتور الدبعي بتقدير واسع لرؤيته الاستراتيجية، وتميزه الاستشاري، وريادته الفكرية، وهو ملتزم بتشكيل مستقبل التكنولوجيا من خلال الابتكار، والتعاون، والتأثير. ولا يزال عمله يؤثر في معايير الصناعة ويلهم التغيير التحويلي.

المنجزات :

- يحظى الدكتور الدبعي بتقدير واسع لرؤيته الاستراتيجية، وتميزه الاستشاري، وريادته الفكرية، وهو ملتزم بتشكيل مستقبل التكنولوجيا من خلال الابتكار، والتعاون، والتأثير. ولا يزال عمله يؤثر في معايير الصناعة ويلهم التغيير التحويلي.
- يقود الدكتور الدبعي مبادرات ذات تأثير عالٍ في مجالات الذكاء الاصطناعي، وتحليل البيانات الضخمة، والأمن السيبراني.